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小方智能摄像机快速指南手册 
Small square smart camera quick guide book 

THE FOLLOWING IS A TRANSLATION OF THE XIAOMI XIAOFANG CAMERA'S USER GUIDE, DONE USING GOOGLE TRANSLATE. I MAKE 
NO GUARANTEE TO THE ACCURACY. 
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准备 
Ready 
扫描二维码下载米家App 
Scan two-dimensional code to download MiHome App 
或将其更新至最新版本 
Or update it to the latest version. 
本产品己经接入小米智能家庭, 
This product has access to XiaoMi smart home, 
可与其他小米智能家庭产品互联互动 
Interoperability with other XiaoMi smart home products.  

 



 
1.接通电源后等待15秒 
1.Wait 15 seconds after turning on the power 
将摄像机适配器的电源连接线插入产品背部电源接口，等待15秒后开机成功，15秒后
开机成功，此时状态指示灯将闪烁黄光。 
The camera adapter power cable into the product back power connector, wait for 15 seconds 
after the boot is successful, then the status indicator will blink yellow. 

闪烁黄光-如状态指示灯非黄光闪烁，请芸试断开电源等待5秒后重新接通电源。请务

必使用标配电源适配器和连接线，使用其他适配器有可能导致产品故障。 

 
Blinking yellow - If the status indicator flashes non-yellow, please turn off the power and 
wait for 5 seconds before turning the power back on. Please be sure to use the standard power 
adapter and cable, use of other adapters may cause product failure. 
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2. 长按底部SETUP按钮3秒. 拉开摄像机底座，长按底部SETUP按钮3秒，当听到“等待
连接”语音提示后重置成功。 
Press and hold the SETUP button for 3 seconds Press the SETUP button on the bottom of the 
camera for 3 seconds, and when you hear the "Wait for connection" voice prompt, the reset is 
successful. 

3. 打开米家App按提示操作 

 
Open MiHome App and follow the prompts. 
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产品详细介绍. 包装清单：小方摄像机x1，快速指南x1，电源适配器x1，电源连接线x1
。 
Product details. Packing list: XiaoFang camera x1, quick guide x1, power adapter x1, power 
cable x1. 

光线传感器. 镜头. 麦克孔. 存储卡槽. 重置按钮SETUP 

 
Light Sensor Lens Microphone Memory Card Slot Reset Button SETUP 
电源。状态指示灯。电源连接线。电源适配器 
power supply. Status Indicator. Power cable. Power Adapter 
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视频图文教程及更多精彩活动。请关注小方智能摄像机微信公众号详细了解。 
Video tutorials and more exciting activities. Please pay attention to XiaoFang smart camera 
WeChat public number for more information.  
打开微信“扫一扫“上方二维码关注。  
Open WeChat "Sweep" at the top two-dimensional code attention 
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退换货登记表。非人为损坏，可享受7天无理由退货，15天换货，1年内免费维修服务

。如有相关退换货需求，请用手机微信扫描下方二维码进入退换货登记表，按要求填

写。 
Return registration form. Non-human damage, can enjoy 7 days no reason to return, 15 days 
replacement, 1 year free maintenance services. If you have the demand for return, please use 
the mobile micro-channel to scan the QR code below to enter the return registration form, fill 
in the required. 

 

注意事项： 

 
1，退换货流程：填写登记表，快递寄回小方，厂家收货后退款胰货。 
2，发回运费由用户承担，换货运费由厂商承担。 
3，如已开具纸质发票，请务必与小方一并寄回。 



4，如有维修需求，或有其他疑问，可先拨打400-682-2602咨询。 
Matters needing attention:  
1, return process: fill in the registration form, courier sent back to the XiaoFang, 
manufacturers receive goods after the refund of pancreatic goods.  
2, send back the freight borne by the user, replacement freight borne by the manufacturer.  
3, If you have issued a paper invoice, be sure to send it back with the small side.  
4, if the maintenance needs, or have other questions, you can call 400-682-2602 consulting. 
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小方智能摄像机保修说明。13服务内容如下：小方摄像机售后服务严格依据《中华人

民共和国消费者权益保护法》，《中华人民共和国产品质量法》实行售后三包服务，

服务内容如下：在三包有效期内，您可以依照本规定免费享受退货，换货，维修的服

务，维修，换货，退货应当凭发票办理。 
1，7日无理由退货（电商购买渠道），由用户承担物流费用;  
2，本产品出现《产品性能故障表》所列性能故障的情况，经检测确定后，可以免费享

受如下服务。 
Small square smart camera warranty instructions. 13 Services are as follows: Squared camera 
service strictly in accordance with the "People's Republic of China Consumer Protection 
Law", "People's Republic of China Product Quality Law," the implementation of three bags 
of service, the service is as follows: Three bags of the validity period, you can follow The 
provisions of the free return, replacement, repair service, repair, replacement, return should 
be handled by invoice.  
1, 7 no reason to return (electricity supplier to buy channels), borne by the user logistics 
costs;  
2, the product appears "product performance fault table" listed performance failure situation, 
after testing to determine, you can enjoy the following services for free. 

服务类型， 服务政策。。。退货。 

 
换货。 自签收次日起7天内产品质量原因退货。 
维修。 自签收次日起15天内产品质量原因换货。 
退货。 自签收次日起1年内产品质量原因维修。 
Service type, service policy . .  
Returns. Within 7 days from the next day of receipt for product quality reasons return.  
Exchange. Within 15 days from the date of receipt of the product quality reasons 
replacement.  
Service. 1 year from the day after the receipt of the product quality reasons for repair. Returns 

友情提示：因运输过程中需使用包装箱保证产品运输安全，建议您自签收之日起至少

保留包装箱15天丞磁力底座。请勿靠近电脑主机或硬盘。 

 
Tips: Due to the transport process need to use the box to ensure product safety, it is 
recommended that you keep at least 15 days from the date of receipt of the box magnetic 
base. Do not stay close to your computer or hard drive. 
 
 



产品性能故障表。 
服务类型。 性能故障。 
主机无法工作通电指示灯不亮。小方智能。无法开机。摄像机。无法通话和视频。因

结构或材料因素造成的外壳裂损 
Product performance fault table.  
Service type. Performance problems.  
Small square smart. . Camera. The host does not work power indicator light does not shine.  
Can not boot 
Can not talk and video.  
Shell cracks due to structural or material factors 

非保修条例1，未经授权的维修，误用，碰撞，疏忽，滥用，进液，事故，改动，不正

确的使用非本产品配件！或撕毁，涂改标贴，防伪标记; 2，已超过三包有效期; 3，因
不可抗力造成的损坏; 4，不符合《产品性能故障表》所列性能故障的情况; 5，因人为

原因导致本产品及其配件产生《产品性能故障表》所列性能故障。 

 
Non-warranty 1, unauthorized repair, misuse, collision, negligence, abuse, into the liquid, 
accident, alteration, incorrect use of non-product accessories! Or torn, altered labels, anti-
counterfeit labels; 2, has more than three bags of validity; 3, due to force majeure caused 
damage; 4, does not meet the performance failure table listed in the performance failure 
situation; 5, Product and its accessories have a performance breakdown listed in the Product 
Performance Failure Matrix. 

生产厂家：天津华来科技有限公司址：天津市南开区雅安道金平路10号华侨创业大厦

9F。客服电话：400-682-2602。客服时间：08：30-17：30 

 
Manufacturer: Tianjin Hualai Science and Technology Co., Ltd. Address: 9F, Overseas 
Chinese Venture Building, No.10 Jinping Road, Ya'an Road, Nankai District, Tianjin. 
Customer Service Phone: 400-682-2602. Customer service time: 08: 30-17: 30 

 


